

Grundejerforeningen Vedersø Klit

Referat fra grundejerforeningsbestyrelsesmøde d. 9/5-2023

DAGSORDEN

1. Generel orientering siden seneste møde. Input fra hver især
2. Orientering fra Karen vedr. møder med feriebyureauer og campingplads ift. Aktiviteter.
3. Orientering fra Peter vedr. cykelsti
4. Økonomi
5. Planlægning af generalforsamling
6. Næste møde
7. Eventuelt

Ad. 1)

- Peter orienterede bl.a. om mailkorrespondance fra et utilfreds medlem vedr. skraldespandsituationen m.m.
- Status vedr. henvendelsen angående bebyggelse af udhus udover 120 m² (omtalt i tidligere referat) er, at det ligger hos kommunen til videre behandling. Kommunen kan pt ikke oplyse om, hvornår det vil blive behandlet.

Ad. 2)

- Karen har holdt møde med udlejningselskaberne og campingpladsen. Med hensyn til orientering om aktiviteter i området kan vi hermed opfordre til at downloade appen "GO visit", hvor en del af de planlagte arrangementer er beskrevet.
- To af campingpladsens arrangementer, pinsearrangement og Sct. Hans fejring, vedhæftes/rundsendes med dette referat. Alle er for øvrigt velkomne til at deltage i campingpladsens arrangementer.
- Der er ønsker om at kunne lave musikarrangementer på parkeringspladsen. Man vil gerne vide, hvorledes grundejerforeningens medlemmer stiller sig til accept af den støj, det kan medføre. Vi er positiv indstillet på medlemmernes vegne.
- Flere af interessenterne ønsker en opgradering af toiletforholdene – flere toiletter, og at vi kontakter kommunen. Man vil også gerne have muligheden for at opstille en mobil sauna. Vi var enige om "at se tiden an".
- Man vil også gerne have grundejerforeningen til at støtte arrangementer økonomisk. Med det nuværende aktivitetsniveau er det ok, at vi støtter med et fast beløb op til 2000 kr.

Ad. 3)

- Som omtalt i tidligere referat, har RSKS kommune foreslået, at vi skulle stå for vedligeholdelse af en eventuel cykelsti m.m. Det er kommunen gjort bekendt med, at vi under ingen omstændigheder kan acceptere. Kommunen vil sandsynligvis få lavet en undersøgelse af stiforholdene fra Vedersø og sydpå. Heri indgår også "vores" cykelsti. Undersøgelsen vil koste ca. 500.000 kr. Det er cirka halvdelen af det oprindelige budget for

stenmelstien til Søndervig. Men så vil det dreje sig om en asfalteret sti – måske med en lang tidshorisont. Kommunen udviser ikke særlig interesse for stien.

Ad. 4)

- Regnskabet blev forelagt og godkendt.

Ad. 5)

- **Generalforsamlingen bliver d. 28/7 kl. 18.00¹.**
- Karen undersøger muligheden for, om det kan afholdes på hotellet. Hvis det ikke er muligt, undersøges muligheden for at anvende kulturcenteret i Vedersø, som i de to tidligere år.
- Tilmelding skal sendes til Karen. Der bliver udsendt en indbydelse, så tidsrammen for forslag til dagsordenen iflg. vedtægterne kan overholdes (14 dage inden generalforsamlingen).
- 2 er på valg (Peter og Poul Erik), og Poul Erik ønsker ikke genvalg.

Ad. 6)

- Intet blev aftalt. Kan det laves på ”teams” eller mail foretrækkes det.

Ad. 7)

- Ingen særskilte emner.

D. 10/5 – 2023
Referent Jørgen Fredberg

¹ Efter mødet har Karen undersøgt mulighederne for at kunne booke lokaler m.m. på hotellet. Johnny fra restaurant Havtorn starter restaurant/café på hotellet medio juni og kan afholde vores arrangement. Så det er booket. Som omtalt i referatet, så kommer indbydelsen ud senere. 11/5 2023 JF